
Moje mnenje glede študija Upravljanje podeželja in krajine 

Višja strokovna šola v Šentjurju, študij Upravljanje podeželja in krajine je zanimiv, poučen, 

razgiban in veliko izveš o določenih stvareh, ki jih do sedaj še nisi poznal. Pozitivne stvari so 

te, da se na faksu naučiš veliko, predvsem o kmetovanju, ki je tudi moja smer študija. Imamo 

veliko predmetov o komunikaciji in trženju. To je pri kmetijstvu zelo pomembno, saj se vsak 

dan srečujemo z ljudmi okrog sebe, ki so si po razmišljanju čisto drugačni. Zato moramo 

imeti dovolj znanj in izkušenj, da lahko pravilno ukrepamo. Negativno pa je to, da imamo 

premalo praktičnega dela in preveč predavanj ( 10 tednov praktičnega izobraževanja in 24 

tednov predavanj, seminarskih in laboratorijskih vaj v enem letniku, ki so določeni s 

študijskim programom). Človek se uči na podlagi dejanj in ne besed, z svojim delom in 

trudom si ustvarja začrtano pot in se uči tisto kar ga veseli. Dejanja nam dajo izkustva, prek 

njih ugotovimo kaj delamo prav in kaj narobe, to pa nam življenje olajšuje in daje motivacijo 

za naprej. 

Za faks sem se odločila, ker imamo doma tudi kmetijo in rada pomagam pri vsakdanjem delu. 

Rada bi izvedela čim več novih stvari in pri tem pripomogla pri razvijanju naše kmetije. 

 

To višjo šolo priporočam vsem, ki uživajo v kmetijstvu in, ki jim ni težko narediti kaj za 

živali in ne samo zase. Vsi smo ljudje in vsak se odloči za svojo pot. Sledite svojim 

sanjam in jih uresničite, saj le tako boste našli srečo in zagotovljen uspeh. 
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